

Image not found or type unknown



International Roma Day 2020

in German:

Internationaler Tag der Roma 2020

Project

Description

The association plans a panel discussion and a concert. Guests from politics and civil society are invited to participate. The following persons are intended as panel guests: Andre Jenö Ratsch, Head of the Documentation Department at the Documentation and Cultural Centre of German Sinti and Roma in Heidelberg; Henriette Dinko, Director of Romaversitas Budapest; Romeo Franz, Member of the European Parliament, Brussels; Sabrina Steindl-Kopf, Cultural and Social Anthropology, Vienna. Another important part of the International Roma Day is the communication of Roma culture, and so the theoretical part of the event in the evening will turn into a practical part. The concert is intended to provide a festive conclusion to the International Roma Day. The internationally renowned guitarist Harri Stojka and his ensemble will put together a special programme from the rich pool of Roma music.

in German:

Der Verein plant eine Podiumsdiskussion und ein Konzert. Es werden gezielt Gäste aus Politik und Zivilgesellschaft eingeladen um sich einzubringen. Als Podiumsgäste sind folgende Personen angedacht: Andre Jenö Ratsch, Leiter des Referats Dokumentation am Dokumentations- und Kulturzentrum Deutscher Sinti und Roma in Heidelberg; Henriette Dinko, Direktorin von Romaversitas Budapest; Romeo Franz, Abgeordneter des Europäischen Parlaments, Brüssel; Sabrina Steindl-Kopf, Kultur- und Sozialanthropologie, Wien. Ein weiterer wichtiger Bestandteil des Internationalen Tages der Roma ist die Vermittlung der Roma-Kultur, und so soll der theoretische Teil der Veranstaltung am Abend in einen praktischen Teil übergehen. Das Konzert soll einen feierlichen Ausklang des Internationalen Tages der Roma bieten. Der international bekannt Gitarrist Harri Stojka stellt mit seinem Ensemble ein spezielles Programm aus dem reichen Fundus der Roma-Musik zusammen.

Applicant

Voice of Diversity/Association for the Promotion of Minority Art and Culture in Austria: Roma and Sinti

in German:

Voice of Diversity/Verein zur Förderung von Kunst und Kultur der Minderheiten in Österreich, Schwerpunkt: Roma und Sinti

Website

<http://www.voiceofdiversity.at>

Location

Austria | [show on map](#)

Approved

15 May 2020

Category

Remembrance event

Type

Commemoration / remembrance

Funding

National Fund budget

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or completeness of the information provided.